
ŠKOLSKÁ RADA 
Základní škola náměstí Svobody 3, Šternberk, příspěvková organizace 

 

Zápis z 37. zasedání školské rady ze dne 31. 05. 2022 

 

Složení:       7 členů školské rady  

Přítomno:  Antonín Šnajdr, Josef Červený, Jan Liška, Lenka Neumannová, Lubomír Papica, 

Zuzana Vereskova, PaedDr. Ludmila Horalíková 

 

Omluveni:     Ivana Krejčová, Iveta Vrtková, 

 

Zasedání se jako host zúčastnil ředitel školy Mgr. Pavel Konečný.  

Přítomna je nadpoloviční většina členů, školská rada (ŠR) je schopna se usnášet. 

 

Program jednání 

1. schválení programu 37. zasedání školské rady 

2. schválení zápisu z 36. zasedání školské rady 

3. rozbory aktuálního dění ve škole 

4. různé (ukrajinské děti na škole, projekt rekonstrukce dílen, plánované projekty) 

5. usnesení 

______________________________________________________________________ 

 

ad 1) Program 37. zasedání školské rady byl schválen všemi oslovenými členy školské rady  

          bez připomínek. 

 

ad 2) ŠR schválila zápis z 34. Zasedání ŠR bez připomínek. 

  

ad 3) Mgr. Červený popsal blížící se závěr školního roku 21/22, vyzdvihl ukončenou situaci 

pandemie. Minulý stav byl pozitivní min ve zvýšení ICT gramotností některých 

pedagogických pracovníků.  

 

ad 4)  Mgr. Červený zhodnotil výsledky zápisu do první třídy pro školní rok 2022/2023. Celkový 

počet žáků do první třídy bude celkem 46 žáků, tzn. že se otevřou dvě třídy. Členové 

rady se shodli, že se jedná o ideální počet hlavně s ohledem na výuku cizích jazyků, kdy 

se žáci museli dělit na více skupin.  

  

 Ředitel školy porovnal situaci s počty žáků na ZŠ Dr. Hrubého a ZŠ Svatoplukova 

Šternberk, kdy zmiňované školy mají lepší dostupnost pro dojíždějící, tzn. i vyšší počet 

žáků. Počet žáků nicméně dlouhodobě negativně ovlivňuje větší počet žáků ze sociálně 

znevýhodněného prostředí (ovlivněno spádovostí do dané školy). 

 

 Konečný počet žáků se může lišit s ohledem na výsledek zápisu ukrajinských děti, který 

proběhne 16.6.  

 

Ad 5) Byly rozebrány různé situace týkající se ukrajinské problematiky a hlavně začleňování 

ukrajinských dětí do výuky. V současné době má škola 21 dětí z Ukrajiny napříč všemi 

ročníky. MŠMT vydala v průběhu května metodiku hodnocení žáků, která upravuje přístup 

základních škol k dětem ukrajinské národnosti, zejména jejich hodnocení. Na základě této 

metodiky bude muset škola přistoupit na úroveň slovního hodnocení, která bude muset 

školská rad schválit. 



Přítomnými bylo zhodnoceno, že podpora ze strany MŠMT pro začleňování ukrajinských 

dětí je nedostatečná.  

 

Ad 6) Ředitel školy oficiální poděkoval za  dlouholetou a obětavou práci, kterou vykonávala paní 

Lenka Neumanová, vedoucí SRPŠ při ZŠ Svobody. Byla vyzdvihnutá za organizaci 

dětského dne, který byl hodnocen velmi kladně ze strany všech účastníků. Akce byla 

programově velmi bohatá (vystoupení žáků, dětský jarmark, doprovodný program - 

projížďky na koni, malování na obličej, skákací hrad, stánky s občerstvením – putování 

za zvířátky, zapojení městské policie atd.). Odhadem se zúčastnilo 500 – 600 lidí. 

  

ad 7)     Kladně byla zhodnocena i škola v přírodě, která proběhla bez problémů.  

 

ad 8)  Ředitel školy představil školské radě plány pro nový školní rok 2022/2023. Pedagogický 

sbor se rozšíří o nového učitele pro výuky 6. ročníků – výuky – M. ICT, technická výuky, 

fyzika. V roce 2023/2024 dojde ke změně ŠVP z důvodu změn v dotaci ICT vyučovacích 

hodin. Bude zaváděna i výuka s využitím robotických stavebnic. Zároveň se hledá posila 

s aprobací výtvarná výchova. 

 

ad 9)  Vedení školy si pochvalovalo Národní plán obnovy související s doučováním žáků, které 

dle jejich slov mělo smysl. Další doučování žáků bude probíhat v rámci Šablon III.  

 

Ad 10) Škola počítá s celkovou rekonstrukcí dílen. Výzvu očekává během září-října 2022. 

Spolupráce s architektkou a realizace projektu se plánuje na rok 2023.  

 

Ad 11) Ředitel školy oznámil školské radě, že 8 dětí nastoupí na víceleté gymnázium do 

Šternberka.  

 

Ad 12)  Lenka Neumannová se rozloučila s členskou radou, dále už se účastnit nebude. 

 

Ad 13)  Ředitel školy oznámil, že dne 24. 6. bylo nařízené ředitelské volno z důvodu plánované 

odstávky pitné vody. 

 

 

 

Ve Šternberku dne 02.06.2022 

 

 

 

 

 

 

 

………………………………………………………………….   ……………………………………………………………… 

Mgr. Josef Červený           Ing. Jan Liška, MSc. 

         člen školské rady                 předseda školské rady 

 


